
KOHTLA-JÄRVE  KESKLINNA PÕHIKOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU  

PROTOKOLL nr 18 

 

 

Toimumise aeg: 01.02.2023 kell 18.00-19.30,  

Toimumise koht: Kohtla-Järve Kesklinna Põhikool 

Juhatas: Sergei Lopin 

Protokollis:  Olga Golovatšjova  

Võtsid osa: Sergei Lopin, Olga Golovatšjova, Vitali Borodin, Julia Kolhonen, Julia Pogosjan, 

Galina Šprõgova,  Olga Sokolova, Anastassia Zahhartšenko (neiupõlv. Ambrossimova), Natalja 

Bõstrova, Margarita Dubrova, Elena Chistyakova. 

Puudusid: Marina Timofejeva, Eduard Holodnõhh, Olga Arik, Julia Volkova, Valentyna 

Zahhartsenko, Pavel Petrov, Natalia Šištšenko,  Svetlana Mitina, Svetlana Gatilova.  

Kutsutud: Julia Kalamajeva, Julia Dudar (1. “A” klassi lapsevanem).  

 

Päevakord:  

1.  Ülevaade Kesklinna Põhikooli uue hoone ehitamisest.  

2. Lõpueksamite valik 9.klassis. Lõpetajate esialgsed sisseastumise plaanid - küsitluse 

tulemused. 

3. Ukrainast tulnud õpilaste õpijõudlus ja toetamine. Osalemine huvitegevuses.  

4. Varia 

 

Päevakorraga oldi nõus ja see kinnitati ühehäälselt.   

 

1. Ülevaade Kesklinna Põhikooli uue hoone ehitamisest.  Päevakorra esimese punkti 

kandis ette hoolekogu liige ja majandusteenistuse abilinnapea Vitali Borodin.  

 

Ettekande pidepunktid: Ehitus toimub vastavalt graafikule, varsti tuleb klaaskuppel, on 

antud soojus ja vesi. Varsti toimub elektrisüsteemide ja aknaklaaside paigaldus. 

Alustatakse riigihangetega (1 hange mitmes osas – mööbel, IKT, köögi sisustus ja 

varustus, laborid ja tööõpetuse kabinetid). Köögivarustuse kohta – osaliselt ostetakse uus, 

osaliselt plaanitakse kasutada olemasolevat. Õigeaegse tarnimise takistuseks võivad 

saada kooskõlastamised RTK-ga ning pikemad tarnimisajad. 

Tarnijad peavad kindlasti tutvuma objektiga ja käia kohapeal, kuna kogu mööbe l on 

sisseehitatud, tarnijad peavad nägema, kuhu ja  kuidas seda tuleb paigaldada.  

Suvel peab hoone olema valmis, väljakutseks jääb spordisaal ja ümbritsev territoorium. 

On vaja loobuda gaasiküttest spordisaalis ning ümberprojekteerida soojussõlme, et s aaks 



keskkütet kasutada. Oleks hea, kui praegune ehita ja saaks paigaldada ka uut 

kütesüsteemi.  

Pärna tänav, vähemalt tänava lõik Vahtra tänavalt Kalevi tänavani vajab remonti.  

Seoses hindade tõusuga, koolihoone ehitamise hind on kasvanud. Riik andis 4,2 mln euro 

juurde, et katta puudujääki. 

Loodan, et uus õppeaasta algab uues koolimajas, seega kool peab valmistuma kolimiseks 

ja planeerima oma töötajate puhkused.  

 

Küsimused esitasid: Julia Kalamajeva – spordisaali uste vahetuse kohta ning kooli 

territooriumi piirdeaia ja väravate paigaldamise kohta, Olga Sokolova – uues hones 

planeeritud õpilaste arvu kohta. 

 

Hoolekogu otsustas ühehäälselt:  

 

1.1. Võtta ettekandes esitatud info teadmiseks.   

 

2. Lõpueksamite valik 9. klassis. Lõpetajate esialgsed sisseastumisplaanid - küsitluse 

tulemused. Päevakorra 2. punkti kandis ette Julia Kalamajeva. 

Ettekande pidepunktid:  Hetkel õpib 9. klassis 62 õpilast, kelle lõpueksamite valikud on 

järgmised: kõige populaarsem valikeksam on ühiskonnaõpetus (21 õpilast) ja vene keel 

(18 õpilast). Samuti on populaarsed keemia (12 õpilast) ja inglise keel. Kõige vähem 

valitakse traditsiooniliselt füüsikat – 2 valikut.  

 

Sisseastumise plaanid: Umbes pooled õpilased kavatsevad astuda gümnaasiumidesse, 

kõige populaarsemaks valikuks on Jõhvi Gümnaasium (23 soovijat). Kohtla -Järve 

Gümnaasiumi tahavad astuda 2 õpilast, Sillamäe Gümnaasiumi - 2 õpilast, Toila 

Gümnaasiumi – 1 õpilane. Need, kes kavatsevad minna omandama kutsehariduse, valivad 

traditsiooniliselt Ida-Viru Kutsehariduskeskuse. 

 

Hoolekogu otsustas ühehäälselt:  

 

2.1. Võtta ettekandes esitatud info teadmiseks.   

 

3. Ukrainast tulnud õpilaste õpijõudlus ja toetamine. Osalemine huvitegevuses.  

Päevakorra 3. punkti kandis ette Julia Kalamajeva.  

 

Ettekande pidepunktid: Perioodil 24.02.2022.a – 1.02.2023.a. kooli tuli 39 õpilast, neist 

8 on naasnud tagasi Ukrainasse. Hetkel õpib kooli kõikides klassides 31 UA õpilast.  

Et toetada UA õpilasi on neile koostatud individuaalne õppekava, rakendatud eesti keele 

lisatunnid ja konsultatsioonid. Kõige rohkem UA õpilasi on 6. ja 8. klasside s, nende 



klasside juures on moodustatud eraldi keelerühmad. UA õpilased võtavad osa 

klassivälisest tegevusest, toimus sügislaager UA õpilastele, aasta lõpus toimusid 

väljasõidud Tallinna ja Rakveresse, UA õpilased võtavad osa aineolümpiaadidest ja 

üritustest. Oli korraldatud rahulolu küsitlus lastevanematele, mis näitas, et enamjaolt 

lapsed lähevad meie kooli hea meelega, saavad õppekoormusega hakkama, neile sobib 

kooli päevakava. Õpilased osalevad nii kooli huviringides kui ka linna spordiklubide ja 

huvikoolide tegevuses.  

 

Julia Dudar esitas küsimus pikapäevarühmade komplekteerimise ja täituvuse kohta.   

 

Hoolekogu otsustas ühehäälselt:  

 

3.1. Võtta ettekandes esitatud info teadmiseks  

 

4. Varia. Päevakorra 4. punkti kandis ette Julia Kalamajeva.  

Ettekande pidepunktid: Palun hoolekogu liikmete arvamus kooli dokumendi “Kohtla-

Järve Kesklinna Põhikooli töötajate töö tasustamise ja toetuse maksmise kord”  muutmise 

kohta. Vastavalt sellele korrale antakse lisatasu õppeainete õpetamise eesti keeles – kuni 

15% õpetajate palgamäärast. Vahendid lubavad seda summat tõsta, kasvõi 20% -le.  

 

V.Borodini ettepanek: tõsta lisatasu kuni 30%-ni palgamäärast. 

 

Hoolekogu otsustas ühehäälselt:  

 

4.1. Tõsta lisatasu eestikeelsete ainete õpetamise eest: kuni 30 protsendini.    

 

Sergei Lopini ettepanek: kutsuda hoolekogu kokku 5. aprillil kell 18.00. Päevakorras on 

kooli eelarve läbivaatamine, haldusjärelevalve tulemused, üleminek eestikeelsele 

aineõppele, personali ettevalmistus ja kvalifikatsiooninõuetele vastavus.  

 

 

Hoolekogu esimees:                                             Hoolekogu sekretär:  

 

/allkirjastatud digitaalselt/                                 /allkirjastatud digitaalselt/  

 

Sergei Lopin                                                         Olga Golovatšjova   

 

 


